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Vragen van het lid Dikkers (PvdA) aan de ministers van Economische Zaken, 
Landbouw en Innovatie en van Infrastructuur en Milieu over het bericht dat 
kantoren vaak energiezuiniger kunnen. (ingezonden 23 maart 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Kantoren kunnen vaak energiezuiniger»?1 

Vraag 2
Klopt het dat veel, met name energiezuinige, kantoren onnodig veel energie 
verspillen door verkeerd gebruik? Zo ja, bent u bereid om met de eigenaren 
en gebruikers in gesprek te gaan om dit gedrag aan te pakken? 

Vraag 3
Doet dit probleem zich ook voor bij overheidsgebouwen? Welke besparing is 
hier financieel en energietechnisch te halen? Wat gaat u doen om deze 
besparing daadwerkelijk te realiseren?

1 http://nos.nl/video/353378-kantoren-kunnen-vaak-energiezuiniger.html
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